

Subject: Preponement of Examinations from Monday, 4th December, 2023 to Thursday, 30th November, 2023.

Dear Parents,

In light of the recent announcement regarding the **change in National Day holidays**, we would like to inform that the **upcoming examinations for KG2- Grade 12 scheduled for Monday, 4th December, 2023 will be preponed to Thursday, 30th November, 2023.**

Please note the revised timings for the examinations:

Date: Thursday, 30th November, 2023.

School Timings: 07:15 am to 11:30 am (from Pre-KG to Grade 12).

Kindly click on the link to find the updated timetable: [UPDATED EXAMINATION TIMETABLE](#)

Wishing you all the best in your preparations. For any further information, please feel free to contact the school.

Yours Sincerely,
Dr. Kishor Pillai



Director/Principal

الموضوع: تقديم اختبار يوم الإثنين الموافق 4 ديسمبر 2023 إلى يوم الخميس الموافق 30 نوفمبر 2023.

أولياء الأمور الأعزاء:

بناءً على الإعلان بتغيير عطلة اليوم الوطني، نحيطكم علمًا بأن الاختبار المقرر إجراؤه في يوم الإثنين الموافق 4 ديسمبر 2023 سيتم تقديمه إلى يوم الخميس الموافق 30 نوفمبر 2023 لمرحلة الروضة الثانية وحتى الصف الثاني عشر. يرجى ملاحظة التوقيت الجديد للاختبار:

التاريخ: الخميس 30 نوفمبر 2023.

التوقيت المدرسي: 07:15 - 11:30 صباحًا (لجميع الطلبة من مرحلة ما قبل الروضة وحتى الصف الثاني عشر).

يرجى النقر على الرابط للعثور على الجدول الزمني المحدث: [UPDATED EXAMINATION TIMETABLE](#)

لمزيد من المعلومات لا تتردد في التواصل مع المدرسة.

نتمنى لجميع الطلبة التفوق والنجاح.